
Zápis z 10. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

30. 9. 2024 v 18 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: A. Jarý, T. Kábrt, T. Nosek, P. Špelda, L. Vejrek, J. Kult  

Nepřítomni: R. Brát 

Program 

1. Konkretizace úprav kurtů 1–3 
2. Konkretizace úprav prostoru mezi kurty 
3. Podzimní nákupy 
4. Ostatní 

 

Závěry 

1. Konkretizace úprav kurtů 1–3 

Na schůzce s p. starostou bude předseda oddílu s předsedou TJ žádat město Červený Kostelec o 
financování těchto prací (řazeno chronologicky):  

a) Rozšíření stávajícího betonového věnce v kurtech 2 a 3 o kurt č. 1. V r. 2022 výkop 
zařizovali pracovníci odboru místního hospodářství, betonáž zajistil Aleš Koval s kolegy. 
Pro najetí mixu nebude již třeba přivážet betonové panely (zajišťovala Autodoprava 
Volhejn), protože povrch bude následně vyměněn za patentní desku fy Sibera system. 
Rozměry výkopu: délka 72 m, šířka cca 30 cm, hloubka 90 cm. 

Termín prací:  21. 7. – 25. 7. 2025 

b) Rozvedení závlahy. Na kurtech 4–7 tyto práce zajišťovala v r. 2019 firma green4plan s.r.o.  

Termín prací: 28. 7. – 10. 8. 2025 

c) Výměna vrchní vrstvy antuky za patentní desku firmy Sibera systém (světoznámá firma, 
tisíce kurtů po celém světě, mj. zpracovali kurty i pro daviscupové klání). Tento povrch 
jsme nechali instalovat na přelomu let 2019/2020 na kurtech 4–7. Je podmínkou v 
budoucnu konaných větších turnajů, aby kurty měly stejný povrch.  

Termín prací: 11. 8. – 21. 9. 2025 (max. do konce září, na začátku října na kurtech 
zafukujeme přetlakovou halu.) 

Během prací pravděpodobně dojde k rozježdění nezpevněné cesty podél zahradnictví v úseku od 
mostku k parkovišti vinou velkých, plně naložených (40t) kamionů se škvárou. Budeme tedy 
žádat také o opravení příjezdové cesty. 

 

2. Konkretizace úprav prostoru mezi kurty 



Na schůzce s p. starostou bude předseda oddílu s předsedou TJ žádat město Červený Kostelec o 
financování těchto prací (řazeno chronologicky):  

a) Předláždění prostoru mezi kurty zámkovou dlažbou dle nákresu tak, aby byl chodník 
zpracovaný v jednom stylu. U plotu s kurty 1–3 jde o mírné rozšíření chodníčku a v prostoru 
u vstupu do areálu o vydláždění celého prostoru (včetně zatravněného). Povrch dlážděné 
plochy: cca 200 m2 (měřeno dle mapy.cz). 

 

b) Obetonování podezdívky plotu u kurtů 4–7 až ke žlábku pro odtok vody v kurtu (cca 50 m 
na délku, 20 cm na šířku).  

c) Stržení zvýšené zatravněné plochy mezi chodníčky do roviny. 

d) Instalace čtyř prozatím nespecifikovaných svítidel v prostoru mezi kurty. 

e) Zakoupení stylového koše na tříděný odpad doprostřed areálu. 

f) Instalace dřevěné krycí boudy pro 3 popelnice (240 l) za zázemí. 

Termín prací:  Do 20. 4. 2025 nebo po 28. 7. 2025 

 
3. Podzimní nákupy 

V. v. odsouhlasil pořídit do klubovny nákup elektronického vyplétacího stroje určeného pro 
potřeby hráčů, a to do výše 35 tis. Kč. 

Předseda oddílu upozornil na potřebu dodání antuky pro zimní provoz a jarní přípravu kurtů a 
nákup míčů na novou sezonu.  

Všechny tyto nákupy budou realizovány po návratu peněz z deponace, která TJ vynesla cca 10 tis. 
Kč. 

4. Ostatní 

Předseda oddílu požádal J. Kulta o zajištění bodenfólií a pevnějších fólií do přetlakové haly u 
spol. MG Italy. J. Kult toto vyjedná do 4. října ve formě sponzoringu. 

V. v. odsouhlasil doplacení výše mzdy pro J. Gerhardta (1. trenérská licence) na požadovanou 
částku. 

Předseda oddílu zajistí doplnění úterních halových čtyřher dospělých (19–20.30 hod.) o nejlepší 
dorostence, kterým se tak naskytne učit se od nejlepších. 



V. v. odsouhlasil umožnění stejného množství bezplatných halových sparingů pro závodní hráče 
jako vloni.  

V. v. odsouhlasil výměnu stávajících popelnic za 240l a přidání popelnice na papír. 

V. v. odsouhlasil bezplatné nabídnutí cca 70 l dvouleté nafty Autodopravě Volhejn.  

V. v. zdraví člena výboru R. Bráta do nemocnice, přeje mu úspěšnou rekonvalescenci po 
operačním zákroku a doufá, že už brzy bude moci skákat opět přes kaluže. 

 

Zapsal T. Kábrt 


